
Informace z radnice 

 V minulém zpravodaji jsem informoval o novele zákona o místních poplatcích, která ukládá obcím 

povinnost zpracovat novou obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. Od 

1. ledna 2013 bude poplatek vycházet ze skutečně vynaložených nákladů za sběr, svoz a likvidaci 

netříděného odpadu v předchozím roce. Byla již vypracována analýza nákladů za rok 2011, podle 

které by poplatek za odpady v roce 2013 neměl být vyšší než 750,-Kč za osobu a rok. O skutečné 

výši poplatku však musí rozhodnout zastupitelstvo. 

 V úterý 18. září večer jsme opět museli řešit další havárii vodovodního řadu, tentokrát v ulici 

Komenského. 

 Pražská firma IPI efekt požaduje po městu 120 tisíc Kč jako úhradu nákladů za přípravu žádosti o 

dotaci na včelařské muzeum. Realizace projektu byla zastavena již v lednu, kdy žádný dotační titul 

nebyl ještě vypsán. O zastavení projektu byla společnost IPI efekt neprodleně informována. 

Vyúčtování skutečně vynaložených nákladů na požadovaných 120 tisíc korun jsme dosud od firmy 

neobdrželi. 

 Studentka VŠ Bára Kučerová nám na naši žádost vypracovala plán obnovy zeleně na sídlišti Na 

Hliněnce. Cílem projektu je postupná náhrada silně alergenních bříz za vhodnější zeleň. 

 Požádal jsem majitele zámku Ing. Smítku o návštěvu Nové Včelnice. Cílem jednání je kontrola 

současného stavu zámku a vyjasnění možností realizace záměru obnovy zámku. 

 Kolem památníku obětem světových válek je nově vysázen živý plot z habru. Jeho účelem je 

vytvoření důstojnějšího prostředí. 

 Ve čtvrtek 4. října jsme s knihovnicí paní Marií Davidovou převzali v pražském Klementinu ocenění 

Knihovna roku. 

 Zastupitelé města rozhodli o zrušení městské policie. Důvodem jsou vysoké náklady a její 

minimální přínos pro město. Ušetřené prostředky ve výši asi 500 tisíc Kč ročně tak budeme moci 

využít potřebnějším způsobem. 

 Paní Jana Maříková složila funkci předsedkyně kulturní komise a knihovnice Marie Davidová 

ukončila členství v komisi. Je to zpráva velmi nepříjemná, neboť kulturní komise jako jediná 

dlouhodobě pracovala na plné obrátky. Za jejich obětavou práci oběma upřímně děkuji. 
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